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Side 2

Spørgsmål 186: Mener ministeren, at en sådan statslig medfinansiering af ekstraordinært 
IT-udstyr (som følge af, at virksomheder med multimedieskatteordningen kan få flere af 
deres ansattes personalegoder finansieret skattefrit) er ønskværdig og den bedste måde at 
fremme IT-udviklingen på?

Svar: At det er muligt at indgå kontantlønsnedgangsaftaler med multimedier er ikke ensbe-
tydende med, at det er noget jeg ønsker at fremme eller ser som den bedste måde at fremme 
IT-udviklingen på. Som nævnt i mine svar på spørgsmål 184 og 185, er det ikke noget nyt, 
at en ansat og en arbejdsgiver kan indgå en ny fremadrettet lønaftale om en lavere kontant-
løn kombineret med at få stillet goder til rådighed for privat benyttelse. 

Jeg vil bemærke, at multimediebeskatningen ikke omfatter ekstraordinært IT-udstyr, men 
derimod sædvanligt udstyr, der knytter sig til en telefon, computer eller internetadgang. 
Som nævnt i mine svar på spørgsmål 184 og 185 er der også grænser for omfanget af mul-
timedier, som en ansat kan få stillet til privat rådighed under multimediebeskatningen. Dis-
se begrænsninger af, hvad der omfattes af multimediebeskatningen, samt det forhold, at den 
ansatte ikke kommer til at eje de goder, som vedkommende går ned i kontantløn for at få 
stillet til rådighed, har ganske givet en dæmpende effekt på lysten til at indgå kontant-
lønsnedgangsaftaler med multimedier. 


